
Suwałki, dnia 22 Iutego 2023 r.

Pan Czesław Renkiewicz

Prezydent Miasta Suwałk

za pośrednictwem

Pana Zdzisława Przełomca

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach

Klub  Radnych ,,Suwałki  Przyszłości"

Dotyczy: wycinki brzozy przy ul. Waryńskiego, zaplanowania nowych nasadzeń w tym samym miejscu
i informowania mieszkańców o przyczynach wyc.inki
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Działając na  podstawie § 29 ust.  1 Statutu  Miasta Suwałki składamy do  Pana  Prezydenta interpelację

w sprawie wycinki brzozy przy ul. Waryńskiego.

Na  załączonym  zdjęciu  prezentujemy fragment  ulicy Waryńskiego,  który  do  niedawna  zdobiła  duża

brzoza przy aptece Pod Złotym  Lwem i skrzyżowaniu z ulicą Marii Konopnickiei..

Brzoza została wycięta pod koniec stycznia br. przez Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach. Wygląd drzewa

nie wskazywał na  chorobę. Część mieszkańców wyrażała  ubolewanie  nad  losem j.edynego drzewa  na

odcinku Noniewicza-Konopnickiei., gdzie od dłuższego już czasu szeroki chodnik służy za dziki parking.

Dyrektor  ZDiz  potwierdził  wycięcie  brzozy  i  wskazał  przyczynę  -  chorobę  drzewa,  które  ilustruje

poniższe zdjęcie:

Wierzymy, że służby miejskie zajmuj.ące się pielęgnacj.ą drzew dołożyły wszelkich starań, żeby drzewo

służyło  mieszkańcom jak  najdłużej  i jeśli  zostało  ścięte,  to  ze względu  na  niebezpieczeństwo  upadku

w ruchliwej okolicy.
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Uważamy j.ednocześnie, że mieszkańcy maj.ą prawo do informacji, dlaczego drzewo zostało ścięte oraz

jak ta  strata  będzie  skompensowana  w  bilansie  zieleni  ich  naj.bliższej  okolicy.  Przykładową  tabliczkę
informacyjną do wykorzystania  przez ZDiz przekażemy Panu  Prezydentowi na sesj.i Rady Miejskiej..

Apelujemy  o  wyraźne  komunikowanie  mieszkańcom  przyczyn  i  skutków  tak  poważnych  zmian
w miejskiej przestrzeni, jakimi są wycinki drzew.

Wnioskujemy również , aby na ul. Waryńskiego zaprojektowano i zrealizowano nasadzenia nowych
drzew na odcinl(u ul. Noniewicza -ul. Konopnickiej.

Decyzji  Pana   Prezydenta  pozostawiamy,  czy  zieleń  zrealizowana  będzie  interwencyj.nie,  tylko  jako

zastąpienie  brzozy,  czy  też j.ako  część  szerszego  proj.ektu  uwzględniającego  oświetlenie  i  elementy

małej architektury (typu parklet, woonerf).

Z poważaniem

Klub  Radnych ,,Suwałki  Przyszłości"
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Zał.  Fotografia  brzozy. Źródło: Google Maps


